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GONA: geen heil in fusieplannen  

door Dave Grondel  

DEN HAAG | GONA neemt niet langer deel aan de fusiegesprekken met VIOS, 
LENS en Cromvliet. Het bestuur van de voetbalclub heeft inmiddels schriftelijk 
aan de drie clubs laten weten af te zien van verdere onderhandelingen. 

 

 

 

Voetbalvereniging GONA wil 
het liefst op eigen kracht 
verder gaan. Van een 
onderbespeling van de 
velden is geen sprake meer. 
(foto Jacques Zorgman) 

"Het is gebleken dat bij onze leden te weinig draagvlak bestaat voor een fusie met 
deze drie verenigingen. Dus heeft het ook geen zin om nog langer met elkaar door te 
praten. Dat is alleen maar zonde van de tijd", zegt GONA-voorzitter Van der Lem. Hij 
maakte het al eens eerder mee dat de GONA-leden een fusie met VIOS en Cromvliet 
lieten afketsen tijdens een algemene ledenvergadering. "Dat wilden we nu zien te 
voorkomen, vandaar dat we al in een vroeg stadium een peiling hebben gehouden 
binnen de club. Het enthousiasme bleek niet groot te zijn", aldus Van der Lem. 
 
GONA wil het liefst op eigen kracht verder blijven gaan. En volgens de voorzitter is 
dat zeker niet onmogelijk. "Met het intrekken van PEC Den Haag op ons complex is 
er van onderbespeling van de velden in elk geval geen sprake meer. Sterker nog 
door de groei van de jeugdafdeling, het hebben van zes seniorenteams en twee G-
elftallen is er eerder sprake van over-bespeling. Nee, het grootste probleem van deze 
club is het ontbreken van voldoende kader. Maar, vertel mij eens welke club daar 
geen last van heeft. GONA heeft al tien jaar moeite om het hoofd boven water te 
houden. En toch slagen wij daar elk seizoen weer in", stelt Van der Lem. 
 
Aftasten 
 
Volgens LENS-voorzitter Jaap Colpa deed GONA niet al te serieus mee aan de 
fusiegesprekken. "GONA heeft twee keer aan de onderhandelingstafel gezeten. Dat 
was meer om de sfeer te proeven en de plannen af te tasten. Blijkbaar hebben zij 



geen behoefte meer om met ons verder te gaan. Dat is hun goed recht", zegt hij. 
LENS, VIOS en Cromvliet willen in elk geval wel met elkaar in zee. De 
onderhandelingen tussen de drie clubs verlopen tot op heden voorspoedig. Na 
eerdere gestrande pogingen tussen verschillende clubs die in Den Haag Zuid-West 
actief zijn, lijkt het er nu op dat op sportpark Escamp één grote voetbalvereniging het 
licht zal gaan zien. Al in een eerder stadium benadrukten verschillende clubs dat de 
krachten moesten worden gebundeld om te kunnen overleven. 
Het gebrek aan kader en de vergrijzing betekenen dat de verenigingen het in dit 
gedeelte van de stad het moeilijker krijgen om het hoofd boven water te houden. 
 
"De clubs hebben het mandaat van de leden gekregen om de plannen verder uit te 
werken. Bij LENS verwacht ik geen problemen als wij in een later stadium definitief 
groen licht voor een fusie zullen gaan vragen. Daar hebben onze leden geen 
problemen mee", aldus Colpa. 
 
Hij vervolgt: "De nieuwe fusieclub moet niet zomaar een samenraapsel van de drie 
verenigingen gaan worden. Wat we willen zien te voorkomen is dat we over vijf jaar 
weer met dezelfde problemen te maken gaan krijgen zoals we die nu hebben. Er 
moet een nieuw complex in Den Haag ZuidWest komen waar we zeker dertig jaar 
mee vooruit moeten kunnen. Dat kost een hoop geld en dat gaat de gemeente niet 
zomaar op tafel leggen. Daarom hebben we contact gezocht met een aantal externe 
partners en organisaties in de hoop de financiën zo in orde te krijgen. Want dat is op 
dit moment onze grootste zorg." 
 
Colpa verwacht in december meer duidelijkheid te hebben over de stand van zaken 
rondom het ontstaan van de nieuwe voetbalclub in Zuid-West Den Haag. "Ik hoop dat 
de clubs dan een Algemene ledenvergadering kunnen gaan uitschrijven. Daarna is 
het een kwestie van de juridische zaken in orde maken en een begin maken van de 
bouw van het nieuwe complex. Ik hoop dat de fusie in het seizoen 2005/2006 is 
volbracht. Maar eerst moeten we de financiële zaken in orde hebben. De clubs willen 
in elk geval heel graag, ik hoop dat andere partijen ons willen bijstaan", aldus Colpa. 

 


